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Geacht college, 
 
In onze gemeente hebben wij ook te maken met kinderen in de jeugdzorg die te maken hebben 
met ASS (autismespectrumstoornis). Ons is ten gehore gekomen dat de gemeente Ommen betrok-
ken is bij de veelbesproken ABA-methode om kinderen met autisme te helpen. In de regio Zwolle 
zijn meerdere organisaties die de ABA-methode toepassen, waaronder het autismehuis Zwolle. 
 
De wetenschap uit zorgen over de ethische en methodologische aspecten van de ABA-methode. 
Daarbij komt dat verschillende organisaties twijfels hebben over de effectiviteit van ABA. Het is 
mogelijk dat kinderen die in aanraking zijn gekomen met ABA daar PTSS aan over houden. Om die 
redenen eisen ouders een verbod op ABA.  
 
Wij als VOV vinden het welzijn en de rechten van kinderen van het grootste belang en wij vinden 
dat kinderrechten te allen tijden gerespecteerd dienen te worden.  
 
Gezien bovenstaande informatie hebben wij de volgende vragen voor het college: 
 

1. In hoeverre is de gemeente Ommen betrokken bij de ABA-methode? 
2. Hoeveel geld geeft de gemeente Ommen uit vanuit de Jeugdzorg aan de  

 ABA-methode? 
3. In hoeverre is de gemeente Ommen betrokken bij het autismehuis Zwolle? 

  


